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مرغ ۱۰۰ هزار تومان 
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یارانه ها

تذکر به طالبان

قرار بود 

اخبار ویژه ... رشیدی کوچی نماینده مجلس؛

در لایحه عفاف و حجاب فقط گفته شده 
»می گیریم، می بندیم و جریمه می کنیم«!

سرویس سیاســی-  جلال رشیدی کوچی 
دربــاره »لایحه حجاب« که از ســوی قوه  قضائیه 
به دولت ارســال شــده است و از دولت به مجلس 
ارسال شده و انتقاداتی که پیرامون این لایحه مطرح 
می شــود، گفت: من درباره محاسن و معایب این 
لایحه ای که در حال حاضر در قالب »لایحه عفاف 
و حجاب«  مطرح اســت، صحبتی نمی کنم، درباره 
خوب یا بد بــودن آن هم صحبت نمی کنم؛ بحث 
من امروز چیز دیگری اســت، مشاهده کردم آقای 
علم الهدی بسیار با شور و حرارت درباره این لایحه 
صحبت کرده بودند و از مجلس خواسته بودند این 
لایحه را تصویب نکنــد، یعنی به گونه ای توپ را 

در زمین مجلس انداختند.
این نماینده مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: اما باید به این نکته توجه کرد این لایحه است، 
طرح نیست که نمایندگان مجلس آورده باشند این 
لایحــه در دولت آقای رئیســی بــا هماهنگی قوه 
قضائیه نوشته شده است، قوه قضائیه می گوید این 
لایحــه دارای ۹ بند بوده که به ۱۵ ماده افزایش پیدا 
کرده اســت و اگر قرار است کسی مورد اتهام قرار 
گیرد، دولت است نه مجلس؛ آقای قالیباف در این 
مورد واکنش نشان دادند که توپ نباید داخل زمین 

مجلس باشد، ما لایحه دولت را بررسی می کنیم. 
وی ادامه داد: پیشنهاد من به آقای رئیس جمهور 
این اســت که لایحه را پس بگیرند و نقطه نظرات 
دوستان همراه و همســو مانند آقای علم الهدی را 
حتما مدنظر قرار دهند بعد بفرستند به مجلس بیاید 

آن وقت ما بررسی می کنیم.
این نماینده مجلس درباره این که از ابتدای امر 
بحــث فرهنگی در زمینه حجاب مطرح بود اما این 
مهــم مغفول مانده اســت، گفت: من باز هم تکرار 
می کنم نمی خواهم بگویم لایحه خوب است یا بد، 

اما این لایحه را خواندم تقریبا دائم در آن گفته شده 
می گیریم، می بندیــم و جریمه می کنیم ولی اصلا 
نگفته ایم کجا تشــویق، ترغیب، حمایت و هدایت 
می کنیم. این موارد داخلش نیســت و این یکطرفه 
به قاضی رفتن اســت. وی تاکیــد کرد: اعتقادم بر 
این اســت اگر ما بخواهیم چیزی را درست کنیم، 
در کنــار قوانینی که می گذاریم باید عملکردمان در 
حوزه اقتصاد و معیشت آنقدر حوزه قوی باشد که 
مردم در رفاه باشند، آن وقت به ما اعتماد می کنند.

رشیدی کوچکی خاطرنشان کرد: رفاه باعث 
ایجاد یک  رابطه متقابل میان مردم و دولت می شود 

همــان اتفاقی که در زمان جنگ افتاد، آن زمان اگر 
دولت یا حاکمیت موضوعی را از مردم می خواست 
مردم تبعیــت و همراهی می کردند، الان هم همین 
اســت اگر این اتفاق رخ دهــد، مردم با جان و دل 
همراهــی می کنند. وی گفــت: هنگامی که در این 
مرحله هستیم، دقیقا بسیاری از رفتارهای کنش های 
اعتراضــی به تصمیمات حاکمیت بازمی گردد، لذا 
باید بــا این نکته و دیدگاه پیــش برویم تا بتوانیم 
اقدامــات موثری را پیش ببریم والا بعید می دانم با 
جریمه کردن اتفاق خاصــی بیفتد، ما باید قلب ها 

را همراه کنیم.

سرویس سیاسی-مدافعان حــذف ارز ۲۸ 
هزار تومانی دقیقا همان دلایلی را مطرح می کنند 
کــه پیش از این برای حــذف ارز ۴۲۰۰ تومانی 
مطرح کرده بودند؛ از ایجاد رانت و عدم توانایی 
بــرای کنتــرلِ قیمت کالاها گرفتــه تا وعده ی 
افزایــش رقم یارانه به جــای دادنِ ارز ۲۸ هزار 

تومانی به کالاهای اساسی.
»وقتــی دولت نتوانــد زنجیره های بعد از 
اختصــاص ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان را کنترل 
کنــد و وقتی که فــردی ارز ۲۸ هــزار و ۵۰۰ 
تومــان را دریافت می کند اما کالای وارد شــده 
را با ارز بازار آزاد به مردم می فروشــد، چرا باید 
چنین رانتی وجود داشــته باشد«. این بخشی از 
مصاحبه ی جعفر قادری )عضو کمیسیون برنامه 
و بودجه مجلس( با »ایلنا« است. صحبتهای او در 
واکنش به اخباری اســت که این روزها و بعد از 
نامه ی مجلس به دولت در خصوص غیرقانونی 
دانستنِ تثبیت نرخ ارز و تعیین نرخ تسعیر ارز به 
گوش می رسد. نامه ی مجلس اگرچه مربوط به 
حذف نرخ ارز ۲۸هزار و ۵۰۰ تومانی شرکتهای 
پالایش نفت و پتروشیمی است، اما زمزمه هایی 
برای تســریِ این تصمیم به ارز کالاهای اساسی 
و افزایــشِ آن به ۳۸هــزار و ۶۰۰ تومان هم به 
گوش می رســد. مدافعان این ایده، دقیقا همان 
دلایلــی را می آورند که پیش از این برای حذف 
ارز ۴۲۰۰ تومانی مطــرح کرده بودند؛ از ایجاد 
رانت و عدم توانایی برای کنترلِ قیمت کالاها تا 
وعده ی افزایش رقم یارانه به جای دادنِ ارز ۲۸ 

هزار تومانی به کالاهای اساسی! 
صحبتهــای جعفــر قادری نیــز در همین 
راستاســت؛ او در دفاع از حــذف ارز ۲۸هزار 
تومانی می گوید: »دولت می تواند ارز را با همان 
قیمت ۳۸ هزار تومان بفروشد و این مابه التفاوت 
ارز ۲۸ هــزار و ۵۰۰ تومان تــا ۳۸ هزار و ۶۰۰ 
تومــان را بــه شــکل دیگری در قالــب یارانه 
پرداخت کند و این اقدام توجیه پذیرتر است«. 

مخالفان حــذف ارز ۲۸ هزار تومانی اما با 
اســتناد به افزایشِ چندین برابریِ قیمت کالاها 
بعد از حذف ارز ترجیحی ۴۲۰۰ تومانی، اثراتِ 
چنیــن تصمیماتی را افزایش مجدد نرخ تورم و 
کاهــش ارزش پول ملی می دانند. موضوعی که 
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس زیرِ بار 
آن نمی رود و می گوید: »مگر تا به امروز کالاهایی 
که با ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی وارد می شــدند 
بــا همین نرخ قیمت گذاری و در بازار به فروش 
می رســیدند؟ آن کالا هم با نرخ ۳۸ هزار تومان 
قیمت گذاری می شد بنابراین تفاوتی نمی کند و 
فکر می کنم این مشــمول کالاهای اساســی هم 
می شــود و این رانت ها حذف می شــوند و اثر 
تورمی نخواهد داشــت«. این صحبتها در حالی 
مطرح می شود که با استناد به آمار و ارقام رسمی، 
نرخ تورم نقطه به نقطه ی فروردین ماه امسال به 

مرز ۷۰درصد رسیده است.
علیرضــا حیدری )کارشــناس مســائل 

اقتصادی( در واکنش به مدافعان چنین تصمیمی 
بــه ایلنا می گوید: این خطای دیگری اســت که 
تبعــات بســیاری خواهد داشــت. دولت باید 
قیمت ها را کنترل کنــد و یکی از عوامل کنترل 
تورم، کنترل نرخ ارز اســت. وقتی دولت قیمت 
ارز را تغییر می دهد و در مناسبات و روابط خود 
با بازار آن را تحــت تاثیر قرار می دهد، درواقع 

تورم را در جامعه پمپاژ می کند. 
وی ادامــه داد: فراموش نکنیــم که تغییر 
نرخ ارز ۴۲۰۰ تومانی به ۲۸هزار تومانی ســبب 
افزایشِ قیمت ارز در بازار آزاد شــد. اگر قیمتِ 
ارز ۳۸ هــزار تومان تعیین شــود، همین اتفاق 
مجددا می افتد و احتمال اینکه قیمت دلار روی 
۵۰ تومــان بماند کم اســت و احتمالا به بالای 
۶۰هزار تومان مــی رود. در این حالت احتمالا 
دوبــاره مدافعــانِ چنین تصمیمــی از دولت 
می خواهنــد که قیمت ارز را از ۳۸ تومان به ۴۸ 
تومان برساند و این چرخه ی کاهش ارزش پول 

ملی ادامه پیدا می  کند. 
حیدری ادامــه داد: دولت که به نوعی هم 
عرضــه کننــده کالا و خدمــات و هم متقاضی 
کالا و خدمات اســت، تحت تأثیر این افزایش 
قیمت هــا قرار می گیرد و چون از دید حاکمیتی 
می تواند قیمت ها را تغییر دهد، دائم در مســیر 
تورمــی می افتد که خود ایجاد کرده اســت. در 
واقــع علتِ تمایل به افزایــشِ نرخ ارز از ۲۸ به 
۳۸ تامین هزینه های دولت اســت اما دلیل آن ها 
این اســت که با تعیین ارز ۲۸ هزار تومانی رانت 

توزیع می کنیم. 
این کارشناس مسایل اقتصادی تأکید کرد: 
همین موضوعات را زمانی که به دنبال حذف ارز 
۴۲۰۰ تومانی بودند هم مطرح کردند. می گفتند 
از ما ارز ۴۲۰۰ تومانی می گیرند و کالا را در بازار 
با ارز ۳۰ هزار تومانی می فروشــند. برای همین 
نــرخ ارز ۲۸هزار تومانی تعیین کردند. الان هم 
می گویند ارز ۳۸ هزار تومانی می دهیم. این دور 
باطل و تسلسل ادامه پیدا می  کند و معلوم نیست 

در نهایت به کجا خواهیم رسید. 
حیــدری در واکنــش به این پیشــنهاد که 

تفــاوتِ ۲۸ هزار تومــان و ۳۸ هزار تومان را به 
مردم یارانه خواهیم داد، گفت: اگر یارانه ۴۵هزار 
تومانی توانست مشکل مردم را حل کند، یارانه 
۳۰۰ – ۴۰۰ هــزار تومانــی و بیشــتر از آن هم 
می تواند. اساســا پرداختِ یارانه و افزایش رقم 
یارانه جامعه را مســتقیم به ســمت فقر هدایت 

می کند و مشکلی از مردم دوا نخواهد کرد. 
این کارشــناس مســائل اقتصــادی ادامه 
داد: اگر می بینیم که سیاســتهای جبرانی برخی 
دولت ها در جای مختلف، می تواند موثر باشد و 
شکاف شدید را جبران می کند، به دلیلِ پرداختِ 
یارانه ی مستقیم نیست، بلکه آن ها روی آموزش 
و پــروش و بهداشــت و درمــان برنامه ریزی 
می کنند و با سیاســتهای جبرانــی وضعیت را 
بهبود می بخشــند. وقتی سیاستهای دولت منجر 
بــه بالا رفتنِ قیمت ها می شــود، با یارانه نقدی 
نمی توان اثر این افزایــش قیمت را جبران کرد 
و این سیاســت در نهایت به قیمتِ فقیرتر کردنِ 
مردم تمام می شــود که همیــن اتفاق هم امروز 
افتاده است. مگر سال گذشته یارانه ۳۰۰ - ۴۰۰ 
هزار تومانی را برای گروه های مختلف تعریف 

نکردند؟ آیا وضعیت معیشت بهتر شد؟
حیدری در پاســخ به این سوال که آیا دادنِ 
کالای اساسی با نرخ شهریورِ ۱۴۰۰ – چیزی که 
دولت قبل از حذف ارز ترجیحی ۴۲۰۰ تومانی 
وعده ی آن را داده بود – امکان پذیر است یا خیر، 
گفت: خیر، به هیچ وجه امکان پذیر نیست. باید 
ایــن اصل را یادمان باشــد که قیمت ها به عقب 
برنمی گردد. البته ممکن اســت در مقطعی این 
اتفــاق بیفتد اما اصل این اســت که قیمت ها به 
عقب برنمی گردد. ضمــن اینکه دولت تواناییِ 
این را ندارد که با قیمت شــهریور ۱۴۰۰ کالای 

اساسی به مردم بدهد. 
وی همچنیــن در انتقاد به افزایش نرخ ارز 
بــرای تامین بودجه گفت: این راهی اســت که 
دولت ها در طول دوران گذشــته آن را انتخاب 
کرده انــد. باید به جای این کار، انضباط مالی در 
بودجه و عملکرد را پیش می گرفتند که این کار 

خیلی سخت است.

یک نماینده مجلس درباره لایحه عفاف و حجاب گفت: نمی خواهم بگویم لایحه خوب است یا بد، اما این لایحه را خواندم تقریبا دائم 
در آن گفته شده می گیریم، می بندیم و جریمه می کنیم ولی اصلا نگفته ایم کجا تشویق، ترغیب، حمایت و هدایت می کنیم. این موارد داخلش نیست 

و این یکطرفه به قاضی رفتن است.

 اعتقــادم بــر این اســت اگر مــا بخواهیــم چیزی را درســت کنیــم، در کنار 
قوانینــی کــه می گذاریم باید عملکردمــان در حوزه اقتصاد و معیشــت آنقدر 
حــوزه قوی باشــد که مردم در رفــاه باشــند، آن وقت به ما اعتمــاد می کنند.

سیاسی

سرویس سیاسی- نماینده تهران 
در نامه ای به رییس مجلس تاکید کرد 
کــه تصویب لایحه تشــکیل وزارت 
بازرگانی نیازمند کســب دوسوم آرا 
نمایندگان حاضر در جلسه علنی است.

علی خضریان نماینده تهران در 
مجلس طی نامه ای به محمدباقر قالیباف 
رییــس مجلس تاکید کرد که تصویب 
لایحه تشکیل وزارت بازرگانی نیازمند 
کســب دوسوم آراء نمایندگان حاضر 
در جلســه علنی است.متن نامه عضو 
کمیسیون اصل نود به شرح زیر است:

»جناب آقای دکتر قالیباف؛ رئیس محترم مجلس شورای اسلامی
سلام علیکم

با توجه به تصویب دو فوریت لایحه تشــکیل وزارت بازرگانی در صحن 
علنی مجلس شورای اسلامی و بررسی قریب الوقوع آن به استحضار می رساند این 
لایحه از جهت ماهوی مغایر بند الف ماده ۲۸ قانون برنامه ششم توسعه است. این 
بند کاهش حجم، اندازه و ساختار مجموع دستگاه های اجرائی، کاهش پست های 
ســازمانی، انحلال و ادغام سازمان ها را مقرر داشته است. از این رو لایحه مذکور 
مطابق بند )د( ماده ۱۱۷ آیین نامه داخلی مجلس نیاز به رأی دو سوم نمایندگان دارد.

لازم به ذکر است این مغایرت در ضمیمه نظر اداره کل اسناد و تنقیح قوانین 
پیرامون لایحه ایجاد سازمان بازرگانی و تنظیم بازار نیز ذکر شده و مغایرت تبصره 
)۴( لایحه با بند الف ماده ۲۸ قانون برنامه ششم توسعه اعلام شده است. همچنین 
بر اســاس تبصره ۴ این لایحه کاهش تشــکیلات ساختار دستگاه های اجرایی با 
تصویب هیئت وزیران مجاز دانسته شده که این امر فقط با تصویب مجلس شورای 

اسلامی قابل انجام است.
در انتها بیان این نکته ضروری است بر خلاف درخواست جنابعالی از دولت 
مبنی بر ارائه لایحه »وزارت بازرگانی داخلی و تنظیم بازار« لایحه تشکیل وزارت 
بازرگانی که توســط دولت ارائه شده دارای بندهایی است که نمودار یک ساختار 
مستقل بازرگانی داخلی و خارجی است. لذا لایحه مذکور با هدف مورد نظر مجلس 

نیز در تعارض جدی است.«

سرویس سیاســی- علی بابایی کارنامی گفــت: کسانی که به دنبال حذف 
تخصیص ارز توســط دولت هســتند هیچ چیزی از حکمرانی و مدیریت اقتصاد 

در صحنه عمل نمی دانند.
شایعه مربوط به حذف ارز نیمایی ۲۸۵۰۰ تومانی پس از ۵ ماه در تعدادی از 
رسانه های نزدیک به اتاق بازرگانی در روزهای اخیر منتشر شده و التهاباتی را در 
بازار ارز ایجاد کرده است، اما به نظر می رسد این مطلب هنوز در حد شایعه است 
و مخالف هایــی در درون خود دولت و مجلس وجود دارند که با چنین تصمیمی 
مخالف هستند. علی بابایی کارنامی )رئیس فراکسیون کارگری مجلس( با اشاره 
به شــایعه مطرح شده در رسانه ها که براساس آن پژوهش های ارائه شده در مرکز 
پژوهش هــای مجلس بر حذف دلار نیمایی تاکید کردند، اظهار کرد: هیچ ادعایی 
در مجلس و دولت هنوز در رابطه با حذف ارز نیمایی مطرح نشــده اســت و این 
اظهارنظرها و شایعات درباره حذف این ارز صحیح نیست. وی با انتقاد از سیاست 
حذف ارز ترجیحی توســط دولت ســیزدهم، افزود: همان دلار ۴۲۰۰ تومانی نیز 
نباید حذف می شــد و حذف ارز ترجیحی آثار تورمی سنگینی را بر سفره جامعه 
کارگری و مردم عادی برجای گذاشــت؛ حــال حذف همین ارز نیمایی ۲۸۵۰۰ 
تومانی که سیاســتی به مراتب بدتر اســت و اگر در هر ارگان، نهاد و دولتی مطرح 
شود ما با آن مخالفت خواهیم کرد. ما با هر نوع حذف تخصیص ارز دولتی از قبل 
مخالف بودیم و در آینده نیز مخالف هســتیم.  رئیس فراکسیون کارگری مجلس 
با انتقاد از سیاست های نابخردانه اجرا شده در زمینه ارزی در دولت های مختلف 
گفت: کسانی که به دنبال حذف تخصیص ارز توسط دولت هستند هیچ چیزی از 
حکمرانی و مدیریت اقتصاد در صحنه عمل نمی دانند. فشار مستقیم این سیاست ها 

به مردم می آید. 
بابایی کارنامی در پاسخ به این ادعا که معمولا مطرح می شود که دولت زیر بار 
کسری بودجه ناشی از تخصیص ارز دولتی نیمایی و ترجیحی قرار دارد، جواب 
داد: دولت باید راهکارهای دیگری را برای بهبود وضعیت بودجه خود پیدا کند و 
این راهکارها وجود دارد. چرا باید در هر فشــار و کسری در اولین اقدام دست به 
سفره مردم عادی و فرودست ببریم؟ دولت تدابیر دیگری مانند تخصیص ارزی و 
سازوکارهای بانک مرکزی را عوض کرده و به بخش خصوصی برای تثبیت بازار 
تســهیلات بدهد. اما اگر مدام در بازار ارز تلاطم ایجاد کنیم، تنها به دلالان ارز و 
سودجویان و بخش نامولد کمک کردیم. خود ذهنیت سازی و شایعه سازی در این 

راستا در همان گام اول کمک به بی ثبات سازی بازار و حمایت از دلالان است. 
وی در پایان با بیان اینکه کسانی که مدیریت قیمتی را قبول ندارند، کشورداری 
بلد نیســتند، تاکید کرد: اگر مقامات بانک مرکزی و وزارتخانه های اقتصادی بلد 

نیستند ثبات را در بازار ایجاد کنند، باید استعفای خود را تقدیم کنند.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
تالش و رضوانشهر در مجلس شورای 
اسلامی گفت: در سالی که مقام معظم 
رهبری آن را مهار تورم و رشــد تولید 
نامگذاری کرده است قطعا برآیند تمام 
فعالیت های تولیدی و اقتصادی باید به 

سمت مهار تورم باشد.
حســن محمدیاری در تذکری 
شفاهی در جلسه علنی امروز مجلس 
شــورای اســلامی بیان کرد: موضوع 
جلســه امروز مجلس به بحث مسکن 
و اجاره بها باز می گردد که امروز صدای 
مردم را درآورده است. ما در مجلس شورای اسلامی در تلاش هستیم تا سازوکاری 
را تعریــف کنیم که به مردم کمک کند. قطعــا برآیند تمام فعالیت های تولیدی و 
اقتصادی باید به ســمت مهار تورم و رشد تولید باشد اما امروز در عمل این اتفاق 
نیفتاده است. نماینده مردم تالش و رضوانشهر در ادامه تصریح کرد: بحث قانون بیمه 
کارگران ساختمانی مشکلاتی را در جامعه ایجاد کرده است قیمت صدور پروانه 
چندین برابر افزایش یافته است و کسی نیز پاسخگو نیست. اکنون به دلیل افزایش 
قیمت مجوزها مراجعات زیادی به ما شده است، مجوزی که قبلا پنج میلیون تومان 
بود اکنون به ۵۰ میلیون تومان رسیده است و نمی توانند سازندگان پایان کار بگیرند. 

مردم از مجلس انقلابی انتظار دارند در امورات روزمره به آنها کمک کند.
محمدباقر قالیباف در پاسخ به تذکر محمدیاری بیان کرد: بنده دو سه نوبت 
هفته گذشته این موضوع را یادآوری کردم بحث بیمه کارگران ساختمانی در حال 
اصلاح اســت و ان شــاءالله به زودی به صحن مجلس شورای اسلامی می آید و به 

سرعت به نتیجه خواهد رسید.

خضریان در نامه ای به قالیباف:

تصویب لایحه تشکیل وزارت بازرگانی 
به دوسوم رای نمایندگان نیاز دارد

رئیس فراکسیون کارگری مجلس در پاسخ به شایعات:

مجلس با حذف تخصیص ارز دولتی 
مخالفت می کند

محمدیاری نماینده مجلس: 

در سال مهار تورم برآیند تمام 
فعالیت ها باید به سمت مهار تورم برود

نماینده مردم نیشــابور در مجلس از هجمه ها علیه مجلس درخصوص 
لایحه حجاب و عفاف انتقاد کرد و گفت: این لایحه از سوی دولت به مجلس 
آمده است. احسان ارکانی، نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی 
در خصوص برخی واکنش های اخیر نسبت به لایحه حجاب و عفاف گفت: 
در بحث لایحه حجاب و عفاف طی یکی دو روز اخیر، شاهد این بودیم که 
برخی افراد و شخصیت ها از برخی تریبون ها متاسفانه مجلس را مخاطب و 
مورد انتقاد قرار داده بودند که به  نظر می رسد، در حالت خوش بینانه ناشی از 
ناآگاهی اســت که اطلاع ندارند. اساسا لوایح را مجلس تنظیم نمی کند و این 
دولت است که لایحه را به مجلس ارسال می کند و یا اینکه در حالت بدبینانه 
اغراض سیاســی برخی افراد ریشه این اظهارنظر هاست؛ اما این احتمال هم 
وجود دارد که این مســاله را می دانند، ولی به خاطر اغراض سیاســی آدرس 

اشتباه می دهند .

نماینده مردم رشــت گفت: هیچ کس به فکر بازار و افزایش قیمت مرغ 
نیست؛ مجلس جلسه غیرعلنی تشکیل دهد تا مسئولان مربوطه توضیح دهند. 
جبار کوچکی نژاد در جلســه علنی مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی 
از افزایش قیمت کالا های اساســی انتقاد کرد و گفت: هیچکس به فکر بازار 
نیست و مرغ ۶۰ هزار تومانی به ۱۰۰ هزار تومان می رسد. نماینده مردم رشت 
در مجلس شــورای اسلامی افزود: دولت، وزرای اقتصادی یعنی وزیر جهاد 
کشاورزی و وزیر صمت ندارد و اقدامی صورت نمی گیرد، مردم نگران هستند 
و انتظار دارند که مجلس ورود کند؛ جلسه غیرعلنی تشکیل شود تا مسئولان 

مربوطه در این خصوص توضیح دهند.

تعدادی افراد با حضور در مقابل فدراسیون جودو و دادن شعار خواستار 
استعفای آرش میراسماعیلی شــدند. نشست خبری آرش میراسماعیلی در 
محل فدراسیون جودو برگزار شد. میراسماعیلی در این نشست پیرامون تعلیق 
فدراســیون و حواشی قضایی که ایجاد شده است، صحبت کرد. در حالی که 
این نشســت در حال برگزاری بود، تعدادی از افراد مقابل فدراســیون تجمع 
کردند و علیه او شــعار دادند. این افراد خواســتار استعفای میراسماعیلی از 
ریاست فدراسیون شدند. گفته می شود، این نفرات در رده های سنی نوجوانان 
و جوانان هســتند. صدای بلند این افراد در جلســه نشست خبری به گوش 

می رسید و این نشست را تحت الشعاع قرار داد.

جلسه کمیسیون سیاسی، اجتماعی و فرهنگی مجلس خبرگان رهبری، با 
حضور حجت الاسلام خسروپناه دبیرشورای عالی انقلاب فرهنگی و سردار 
احمدرضا رادان فرمانده کل انتظامی کشور با موضوع بررسی مسائل فرهنگی 
و اجتماعی در محل دبیرخانه خبرگان رهبری در قم برگزار شد. در این دیدار 
حجت الاسلام عبدالحسین خسروپناه، دبیرشورای عالی انقلاب فرهنگی با 
اشاره به الگو های حکمرانی اسلامی بیان کرد: حکمرانی در جوامع مختلف 
دچار دگرگونی شده، اما در کشور ما حکمرانی مردم سالاری دینی مبتنی بر 
الگوی ولایی است. وی با بیان اینکه باید از الگوی مردمی حکمرانی حمایت 
شــود، ادامه داد: مردم ما دین باور هســتند، نقش مردم در حکومت اسلامی 
پررنگ اســت، حکمرانی دینی برگرفته از نظر علمــا، مراجع، روحانیون و 
بزرگان اســت؛ بنابراین، ما حکمرانی ولایی داریم و باید برای همه بخش ها 

حکمرانی دینی کنیم.

نماینده خبرساز ماجرای شاسی بلندها، به گفته خودش اجازه نطق ندارد 
احمد علیرضا بیگی عضو کمیسیون شورا ها و امور داخلی کشور گفت: میکروفن 
من بسته شده و اجازه نطق به من داده نمی شود. در این شرایط انتظار داریم که 
مجلس و هیات رئیســه در دفاع از حقوق نماینده ملت ایران ورود پیدا کند. او 
افزود: اگر ملاحظاتی دارند، نشان می دهد که آن ها نمی توانند در جایگاه هیات 
رئیســه قرار بگیرند. هیچ قانونی به هیچ کس این اجازه را نداده که میکروفون 
نماینده مجلس بسته و از نطق او ممانعت شود. علیرضابیگی گفت: بر اساس 
مــاده ۷۵ آیین نامه داخلی مجلس وقتی موضوعاتی علیه هر فردی در مجلس 
بیان می شود آن فرد اجازه دارد که در دفاع از خود صحبت کند، اما این اجازه به 
من داده نمی شود. او ادامه داد: تاکنون دو بار درخواست تذکر ماده ۷۵ داشتم، اما 
با آن مخالفت شد و این موضوع نشان می دهد که یک قدرت واحده ای بنا دارد 

مانع ایفای نقش نمایندگی ملت ایران در مجلس شورای اسلامی شود.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر کشور طی حکمی از سوی حجت 
الاســلام کاظم صدیقی رئیس این ستاد منصوب شد. مراسم معرفی حجت 
الاسلام محمدحسین طاهری آکردی به عنوان دبیر جدید ستاد امر به معروف 

و تجلیل از تلاش های سیدمحمدصالح هاشمی گلپایگانی برگزار شد. 

تسنیم نوشــت: افزایش ۲۰ درصدی مبلغ یارانه ماهانه ۳۰۰ و ۴۰۰ هزار 
تومانی در دستور کار دولت قرار گرفته است. اجرای فراگیر کالابرگ الکترونیک 
در روز های آینده برای سه دهک اول درآمدی آغاز خواهد شد. همچنین افزایش 
۲۰ درصدی مبلغ یارانه در صورت استفاده از آن برای خرید ۹ قلم کالای اساسی 
مشــمول طرح کالابرگ الکترونیک کلید خورده است. بر اساس اعلام رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه، امکان اســتفاده از یارانه ماه بعد برای خرید کالا های 

مشمول طرح کالابرگ الکترونیک در هر ماه فراهم شده است.

فرمانده نیروی زمینی ارتش در جریان بازدید از مرز شرقی کشور گفت: 
ما حسن همجواری به جا می آوریم، ولی اگر جایی احساس شود طرف مقابل 
نمی خواهد به مقررات تن بدهد با برخورد دیگری مواجه می شود. امیر سرتیپ 
حیــدری، فرمانــده نیروی زمینی ارتش در جریان بازدید از مرز های شــرقی 
کشورمان طی سخانی اظهار داشت: مرز های مشترک با کشور افغانستان، کامل 
در کنترل نیروی زمینی ارتش هســتند و در کنار ما برادران مرزبانی قرار دارند 
و امنیت کامل برقرار اســت. وی ادامه داد: بار ها اشــاره شد حضور ما در مرز به 
معنای اینکه خطری ما را تهدید می کند، نیست بلکه به جهت اشراف اطلاعاتی 

و امنیت است که در مرز ها برقرار است. 

نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی خطاب به نمایندگان مجلس 
گفت: امروز ما باید پایبند به آنچه در قانون اساســی، سیاست های کلی، قانون 
برنامه و چشــم انداز وجود دارد، باشــیم و آن ها را اجرا کنیم. قرار بود در سال 
۱۴۰۴ در منطقه اول باشــیم. قرار بود مســکن مردم را درست کنیم و مسئولان 
قانون برنامه و بودجه را ۲۵ درصد هم اجرا نکرده اند و قرار است قانونی دیگری 
بنویسیم، اما اگر قرار است قانون را اجرا نکنیم چرا باید قانون بنویسیم؟ پزشکیان 
افزود: در دیداری که با بازنشستگان داشتم اعتراض داشتند که چرا حقوقشان با 
توجه به تورم افزوده نمی شود؟ آن ها اعتراض داشتند که حقوقشان با توجه به 
تورم افزایش نداشته و زندگی شان با حقوقشان نمی چرخد که به عنوان نماینده 

جوابی برای آن ها نداشتم. 

هدف گذاری برای حذفِ ارز ۲۸هزار تومانی
 فقط به تورم می انجامد
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